
Zápis z jednání Školské rady ZŠ a MŠ – p.o. ze dne 31.8.2009 
Přítomni: 

� Mgr. Václava Čejková – ředitelka školy 
� p. Bohumil Lejnar – zástupce rodičů 
� p. Jaroslav Benda – zástupce zřizovatele 
� p. Jitka Vizingerová – zástupce zřizovatele 
� Mgr. Radek mašát – zástupce školy 
� Mgr. Jana Rábová – zástupce školy 
� p. Olga Sládková – omluvena 

Program jednání:  
� Kontrola usnesení 
� Noví členové Školské rady 
� Projednání a schválení Výroční zprávy školy 
� Různé 
� Usnesení 

Kontrola usnesení 
• Paní Čejková provedla kontrolu usnesení z minulého jednání: 

� Třídní učitelé byli pověřeni zjistit ve třídách zájem o hru na hudební nástroje. 
� O kroužek karate není ze strany klubu zájem. 

Noví členové školské rady: 
� Nový zástupce školy: p. Jana Rábová 
� Nový zástupce rodičů: p. Martina Muknšnáblová, od 1. 9. 2009 

Projednání Výroční zprávy:  
� Členové školské rady byli seznámeni s Výroční zprávou o činnosti školy za školní 

rok 2008/2009. 
� Paní ředitelka informovala o zlepšení aprobovanosti příchodem nového učitele 

(Mgr.Luděk Šmucr – Aj, Ov, Tv). 

Různé  
� Paní Čejková informovala přítomné o podání projektu „Rozvoj interaktivních 

způsobů výuky ve škole“ v rámci Operačního programu Vzdělávání pro 
konkurenceschopnost v celkové výši 2 652 000 Kč; výsledky hodnotící komise 
budou známy koncem kalendářního roku 

� Pan Mašát zdůraznil nutnost zlepšení využití malého hřiště u školy zabudováním 
branek a košů. 

U s n e s e n í :  
Školská rada bere na vědomí: 
• Novými členy školské rady jsou:  

� Mgr. Jana Rábová – zástupce školy (na základě volby pedagogů) 
� p. Martina Muknšnáblová – zástupce rodičů (na základě výsledku voleb a Dodatku 

č. 1 k Volebnímu řádu) 

Školská rada schvaluje: 
• Výroční zprávu školy za školní rok 2008/2009 

Školská rada podala podnět: 
• Doporučit na jednání rady zastupitelstva Města Měčín zlepšení využití hřiště u školy 

zabudováním branek a košů. 

Zapsala: Mgr. Jana Rábová 


